



BAHRAIN  
MIDDLE EAST  
BANK  
بنك البحرين والشرق الأوسط

**Announcement on the Annual General Meeting and the Extraordinary General Meeting of Bahrain Middle East Bank B.S.C. (the "Bank")**

**الإعلان عن انعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية/غير العادية**

**26 March 2020**

**٢٦ مارس 2020**

To: Bahrain Bourse

السادة / بورصة البحرين

Bahrain Middle East Bank B.S.C. would like to announce that its Annual General Meeting ("AGM") and the Extraordinary General Meeting ("EGM"), at 10 AM on Thursday 26 March 2020, were not held as proposed. This was due to lack of Quorum.

يعلن بنك البحرين و الشرق الأوسط ش.م.ب. بأن لم يتم انعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية واجتماع الجمعية العامة الغير العادية للبنك المقرر عقدهما في تمام الساعة ١٠ صباحاً يوم الخميس الموافق ٢٦ مارس ٢٠٢٠. وذلك لعدم اكتمال النصاب القانوني.

Accordingly, another meeting will be held on Thursday 2 April 2020 at 10:00 a.m. via video teleconferencing.

و عليه سوف يعقد اجتماع آخر يوم الخميس الموافق ٢ ابريل ٢٠٢٠ في تمام الساعة ١٠ صباحاً عبر وسائل الاتصال المرئي.

Any registered shareholder wishing to attend the meetings is requested to send an email request to [AGM2020@bmb.com.bh](mailto:AGM2020@bmb.com.bh) by 4 PM on 1 April 2020 containing a clear copy of the shareholder's identification card or passport. In case the shareholder will appoint a proxy, a copy of the Power of Attorney in addition to the proxy's identification card or passport must be submitted. Once the information provided is verified, details on how to access the meeting will be sent to the attendee.

يرجى من المساهمين المسجلين الراغبين بحضور الاجتماع إرسال طلب الحضور إلى [AGM2020@bmb.com.bh](mailto:AGM2020@bmb.com.bh) قبل الساعة الرابعة مساءً يوم ١ ابريل ٢٠٢٠ وإرفاق صورة واضحة لبطاقتهم الشخصية أو جواز السفر للمساهم أو من سيمثله بالإضافة إلى التوكيل. بعد التأكد من صحة المعلومات سيتم إرسال تعليمات المشاركة في الاجتماع.

Shareholders who wish to obtain additional information on the meeting or their shares may contact our share registrar Bahrain Clear on [registry@bahrainclear.com](mailto:registry@bahrainclear.com) or Tel: 17108833.

يمكن المساهمين الراغبين في الحصول على معلومات أكثر عن الاجتماع أو أسهمهم التواصل مع مسجلي الأسهم السادة البحرين للمقاصة عبر بريدهم الالكتروني [registry@bahrainclear.com](mailto:registry@bahrainclear.com) أو بالهاتف رقم: ١٧١٠٨٨٣٣

Name	Mohamed Alhusaini	الاسم
Title	Head of Compliance & MLRO	المسمى الوظيفي
Company Seal	ختم الشركة	Signature
		 26/03/2020